



OUIS, par la Grace de Dieu, Roy de France & de Navarre, à tous ceux qui ces presentes Lettres verront, Salut. Comme Nous n'avons

rien oublié pour contribuer de tout notre Pouvoir au Retablissement d'une Paix sincere & solide, que notre tres chere & tres amée Sœur la Reine de la Grande Bretagne a fait paroître le mesme desir, & qu'il y a lieu d'esperer que les Conferences qui se tiennent à Utrecht pour parvenir à un bien aussi desirable, auront bientôt un heureux Succès; Voulant encore apporter tous Nos Soins pour en avancer l'effet, & Nous confiant entirement en la Capacité, Experience, Zele, & Fidelité pour notre Service de nostre tres cher & bien amé Cousin Le Marquis d'Huxelles, Marechal de France, Chevalier de Nos Ordres, & nostre Lieutenant General au Gouvernement de Bourgogne, & de nostre cher & bien amé le Sieur Mesnager, Chevalier de nostre Ordre de St. Michel. Pour ces Causes & autres bonnes Considerations à ce Nous mouvans, Nous avons Commis, Ordonné, & Deputé & par ces presentes Signées de nostre Main, Commettons, Ordonnons & Deputons les dits Sieurs Maréchal d'Huxelles, & Mesnager, & leur avons donné & donnons Pleinpouvoir, Commission, & Mandement Spécial, en qualité de Nos Ambassadeurs Extraordinaires & nos Plenipotentiaires, de Conferer, Negocier, & Traiter, avec les Ambassadeurs Extraordinaires Plenipotentiaires de nostre dite Sœur, revestus de ses pouvoirs en bonne forme; Arrester, Conclure, & Signer tels Traités de Commerce, Articles & Conventions



EWIS, by the Grace of God, King of France and Navarre, To all who shall see these Presents, Greeting. Whereas We have omitted nothing

for contributing with all Our Might towards the Re-establishment of a Sincere and Solid Peace; And as Our most Dear and most Beloved Sister the Queen of *Great Britain* has shewn the same Desire, and as there is room to hope, That the Conferences which are held at *Utrecht* for attaining to so desirable a Good, will in a little time have a happy Issue; And being willing likewise to apply all our Care for promoting the effect thereof, and reposing entire Confidence in the Capacity, Experience, Zeal, and Fidelity for Our Service, of Our most Dear and Well-beloved Cousin, the Marquis d' *Huxelles* Marshal of *France*, Knight of Our Orders, and Our Lieutenant-General of the Government of *Burgundy*, and of Our Dear and Well-beloved the Sieur *Mesnager*, Knight of Our Order of St. *Michael*. For these Causes, and other good Considerations Us hereunto moving, We have Commissioned, Ordained and Deputed as by these Presents Signed with Our Hand, We do Commission, Ordain, and Depute the said Sieurs, Marshal d' *Huxelles*, and *Mesnager*, and have given, and do give to them full Power, Commission, and special Command in quality of Our Ambassadors Extraordinary, and Our Plenipotentiaries, to Confer, Negotiate, and Treat with the Ambassadors Extraordinary, Plenipotentiaries of Our said Sister, provided with Her Powers in due form, to agree, conclude, and sign such Treaties of Commerce, Ar-
qu'ils